
      

 

 
 
LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA   PÄÄTÖKSIÄ   

       6/2011 
 
Aika:  ke 18.5.2011 klo 17.30 
Paikka: Domus-Areenan kokoushuone 
 
Läsnä:  Olli Rantala  varapuheenjohtaja, kokouksen puheenjohtaja 

Olli Pitkänen  jäsen 
Tiina Riikonen  jäsen 
Harri Rastas  jäsen 
Sami Reunanen jäsen 
Toni Nurminen jäsen 
Maarit Leppikoski jäsen 
Ville-Veikko Toivonen jäsen 
Ville Alanen  jäsen 
Mervi Julku-Tanski varajäsen 
Leena Pietilä  rahastonhoitaja  
Pekka Lehto  taloudenhoitaja 
Riina Levander nuorisovastaava 
Mari Topi-Hulmi sihteeri 
 

 
Poissa: Jarmo Sillanpää puheenjohtaja 
  Tommi Pietiäinen valmennuspäällikkö 

 
   
 
Valmennusasiat 

Joka joukkueella on ainakin yksi valmentaja tällä hetkellä. Osalla puuttuu vielä vastuu-
valmentaja, osalla apuvalmentaja. Joukkueet on ilmoitettu sarjaan seuraavasti: 
Miehet II-divarin alkusarjaan, 97 - AA, 98 - AA, 99 - AAA, 97 tytöt – A, 98 tytöt – AA, 
00 - AAA ja AA, 01 – AA. 

Kaupungin urheilukeskuksen kentälle on anottu vuorot maanantaisin ja keskiviikkoisin, 
päätöksiä vuoroista ei ole vielä tullut. 

 

Seuran talous 

Verottajalta on tänään tullut hylkäävä päätös veronoikaisuvaatimukseen. 

Muistutettiin, että joukkueet eivät saa tulevalla kaudella harjoittaa mitään myyntiä, myy-
jäisia ja arpajaisia lukuun ottamatta. Joukkueita kehotetaan pikaisesti miettimään vaih-
toehtoja joukkueen toiminnan rahoittamiseksi, jotta vanhempien maksettavaksi ei jäisi 
liian suuria kausimaksuja. 

 

Tilinpäätös 

Seuran taloudenhoitaja Pekka Lehto oli laatinut kauden 2010-2011 tilinpäätöksen. Joh-
tokunta hyväksyi seuran tilinpäätöksen ja paikalla olleet jäsenet allekirjoittivat sen. Ti-
linpäätös toimitetaan seuran tilintarkastajien tarkastettavaksi. 



      

 

 

Toimintakertomustaan eivät ole vielä toimittaneet A, 98 ja 01 –joukkueet. Ne tulee ensi-
tilassa toimittaa Olli Pitkäselle seuran toimintakertomuksen laatimista varten. Harraste-
joukkueista kirjoitetaan toimintakertomukseen yhteinen osuus. 

 

Kevätkokous 

Seuran kevätkokous pidetään maanantaina 6.6.2011 klo 18.00 jäähallilla. 

 

Joukkueiden järjestäytyminen 

98-joukkue on pitänyt vanhempainpalaverin ja esittää joukkueenjohtajaksi Irina Talvis-
ta. Johtokunta hyväksyi esityksen. 

 

Seuran kehityspäivä 

27.4. pidettyyn seuran kehityspäivään osallistui 17 seuran jäsentä. Kehityspäivässä va-
littiin kolme kehittämiskohdetta sekä vastuutettiin henkilöt niiden vetämiseen. Kehittä-
miskohteet ja niiden vastuuhenkilöt ovat: 

1. Markkinointi, pelaajamäärän lisääminen (Jarmo Sillanpää) 

2. Yhteistyö (Tommi Pietiäinen) 

3. Toimijoiden roolit (Olavi Kalliomäki) 


